
 
 

UDVALG:   HB-møde    

DATO:   19. august 2024   

TID:  17.15 – 19.15 

STED:  Bestyrelsen 

DELTAGERE: Ulrik R., Mikkel, Torben, Ulrik G, Kim, Birgitte, Henrik, Steen  

AFBUD: Hasan 

 
 
Dagsorden HB-møde  
 

1. Orientering formanden v/Ulrik (10 min) 
 
UR orienterede om møde med kommunen vedr. samarbejdsaftalen og et møde vedr. overdæknin-
gen af padelanlægget, hvilket ikke er uden udfordringer. UR sikrer opfølgning som forholdene udvik-
ler sig. 
 
 

2. Orientering forretningsføreren v/Steen (10 min.) 
 
SRJ orienterede om at 
- Jesper Monnerup er startet i driften og alle er tilbage efter sommerferie 
- Der er fuldt gang i aktiviteterne hele vejen rundt – krudtuglerne har fået come-back 
- U17 og U19 divisionsholdene i fodbold har flyttet deres primære kampdag til søndag 
- Sponsorfolder er færdig i nuværende format, og planlægges distribueret til medlemmer snarest 
- Der har været afholdt møde med kommunen vedr. p-pladsen inden sommerferien, og med 

driftsafdelingen ift. vedligehold herude 
- Der er lavet flere aftaler om udlejning af baner på anlægget de kommende måneder 
- Skiltningsprojektet går fremad, og der er blandt andet påført vores værdier på væggen udenfor 

foyeren, samt velkomstskilte ved alle indgange til anlægget, og så er de store gavlskilte udenpå 
hallen udskiftet. DM-væggen kommer i indeværende uge, og maling af værdierne inde i hallen 
forventes udført inden indesæsonen starter  

- Indebaneplanen er færdig, og indesæsonen starter 15. september 
- Udfordringer med brugernes tilgang til anvendelse af anlæggets faciliteter. Den seneste uge er 

der smadret et spejl, en yderdør, to toiletter, diverse rekvisitter i hallen osv.  
 

Birgitte spurgte til fordeling af omklædningsrum og formidling heraf. SRJ undersøger dette. 
 
 
 

3. Status økonomi v/Torben (5 min.) 
 
Der har været gennemgang forrige uge, og vi følger budgettet. Fodboldafdelingen ser fortsat ud til at 
levere et stort overskud, mens de øvrige afdelinger følger deres budget.  
 
HT spurgte til hvordan man kan agere som afdeling ved fravær af kasserer. TJK udarbejder oplæg. 



 
4. Medlemsundersøgelse v/Steen (15 min.) BILAG 1a-e 

 
Der er modtaget ca. 320 besvarelser af undersøgelsen udsendt til alle klubbens 1.300 medlemmer, 
hvilket er ca. 100 færre respondenter end for to år siden, hvilket er ret naturligt. Undersøgelsen er 
fortsat repræsentativ med en svarprocent på næsten 25.  
 
Der er trukket afdelingsopdelte besvarelser ud af undersøgelsen.  
 
Resultaterne af undersøgelsen sammenlignet med for to år siden blev gennemgået. Generelt set 
viser besvarelserne fremgang og forbedring ift. 2022. Det blev foreslået at fortsætte denne undersø-
gelse med to-års intervaller fremover, for at kunne følge udviklingen over tid på indsatserne. 
 
 

5. Strategiseminar v/Steen (20 min.) BILAG 2a-c 
 
Seminaret afholdes i AB Sportscafé fredag, og Søgård lørdag. Der mangler fortsat svar/tilmeldinger 
trods rykkere, hvilket SRJ følger op på løbende.  
 
Oplægget til program blev gennemgået, herunder særligt afdelingernes bidrag lørdag.  
 
 

6. Møde med afdelinger v/Ulrik R. (10 min.) 
 
UR orienterede om baggrunden for etableringen af mødet med tennisbestyrelsen i lørdags ift. hvad 
status er i afdelingen. Lignende møder har tidligere været afholdt i andre afdelinger, og kan med for-
del gentages fremadrettet. Eksempelvis vil det være relevant at tage en tilsvarende dialog med 
håndboldafdelingen i løbet af efteråret. 
 
 

7. Orientering om overvågning og sikkerhed på AB v/Steen og Mikkel (10 min.) BILAG 3 
 
MG orienterede omkring baggrunden for oplægget, som blev gennemgået. Vi står foran en proces 
omkring ansøgning om tilladelse hos Politiet, samt derpå følgende indkøb af videokameraer, inden 
tiltaget kan realiseres, med henblik på at øge sikkerheden og trygheden på anlægget døgnet rundt.  
 
 

8. Evaluering af sommerferieaktiviteter/-camps på AB v/alle (15 min.)  
 
Der har denne sommer været afholdt Håndboldskole på AB for ca. 100 børn i uge 27, samt Glad-
saxe sommerferieaktiviteter for ca. 50 børn i uge 32.  
 
Dre var en kort drøftelse omkring formål og ressourcer med sommerferieaktiviteter. Emnet kan med 
fordel drøftes på fællesmøde mellem afdelingerne og kontoret.  
 
 

9. Evt. v/alle (15 min.) 
 
Orienteringspunkter rundsendes skriftligt fremadrettet efter behov, via reminder fra kontoret.   


